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Írásbeli kérdés !
Dr. Kövér L ::':szló
az Országgyű lés elnöke részér e

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § alapján kérdést kívánok benyújtani Dr. Fazekas Sándor, vidékfejlesztési
miniszterhez

„Vészhelyzetben a zöldhatóságok? ”

címmel, amelyre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Egyes információk szerint az elvonások, a zárolások miatt szinte teljességgel ellehetetlenült az Észak -
dunántúli Környezetvédelmi, Természetvédelmi és Vízügyi Felügyel őség működése. Legutóbb
például az ügyeleti telefonszolgáltatásaikat és áramellátásukat korlátozták .

Úgy tudjuk ez nem új kelet ű probléma, hiszen a felügyelőség mérőállomása vegyszerek és gázo k
hiányában több hete már csak korlátozottan tudja ellátni tevékenységét . Információk szerint a
felügyelőségnek több szolgáltatóval- többek között az E-ON, a posta és a Gy őr-Szol-lal szemben van
tartozása, a rendkívüli takarékossági intézkedések ellenére sem tudják kigazdálkodni a 65 százaléko s
elvonást . Az Észak-dunántúli Környezetvédelmi, Természetvédelmi és Vízügyi Felügyelőség vezetés e
az elmúlt hónapokban többször tájékoztatta írásban a Vidékfejlesztési Minisztériumot a kialakult
helyzetről, működésük ellehetetlenüléséről, vagyis arról, hogy lassan nem tudják ellátni a hatóság i
feladataikat . Igy - tudomásunk szerint - például a meghirdetett, ütemezett kötelező ellenőrzések közü l
a Győrön kívülieket - üzemanyag-vásárlási gondok miatt - egyel őre le kellett mondaniuk . Az utóbb i
néhány hétben járműveik leálltak, még a panaszbejelentéseket - ha sikerül a hatóságot elérni telefono n
- sem tudják kivizsgálni, és fél ő , hogy a váratlan helyzetekben sem tudnak intézkedni, ha a z
szükségessé válik .

Mindezek alapján kérdezem Miniszter urat, hogy igazak-e az Eszak-dunántúli Környezetvédelmi ,
Természet-védelmi és Vízügyi Felügyel őség ellehetetlenülésérő l szóló hírek? Igy vált-e be a kormán y
terve, így erősödött-e meg a környezetvédelmi központi irányítás ?

Mindezek mellett kérem, tételesen, intézményenként sorolja fel, hogy jelenleg a felügyelőségeknél,
nemzeti parkoknál mekkora mértékű 30 napon túli tartozása van, hogyan alakul a felügyel őségeken az
ügyirathátralék ?

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2011 . október 03 . Ai
Oláh Lajo s

országgyűlési képvisel ő
MSZP


	page 1

